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National Taiwan Ocean University

	外籍人士所得稅適用「居住者」扣繳稅率申請表
APPLICATION FORM FOR FOREIGNERS TO APPLY FOR “RESIDENTS STATUS”
WITHHOLDING INCOME TAX RATE

	姓     名(Name)
	居留證號(ARC No.)
	聘僱期間(Employment Period)

	
	
	

	  單    位(Department)
	職    稱(Position)
	聯絡電話(TEL No.)

	
	
	

	一、本人申請       　 　 年所得稅適用中華民國境內「居住者」扣繳稅率。
I hereby apply for "Resident-Status" Income Tax Rate in                (year).


	二、本人在臺同一課稅年度(1/1至12/31)居留期限及聘僱期間皆超過183天，申請以「居住者」扣繳率扣繳各項所得。
The applicant is validated if they have lived in Taiwan for more than 183 days throughout the tax period in a given year (from Jan 1 to Dec.31). I hereby request "RESIDENTS STATUS" and the appropriate rate of withholding income tax.
（1）若本人於同一課稅年度在臺居留未滿183天即提前離職，改依「非居住者」扣繳率扣繳稅額，就其與原扣稅額之差額補繳，並於離職前3週主動至出納組補繳差額稅款。
If the applicant have resigned or departed Taiwan in less than 183 days, Division of Cashier should be charged the corresponding amount of tax based on “NON - RESIDENTS STATUS” withholding income tax rate three weeks earlier before the date of resignation.
（2）為避免學校受罰，請聘任單位確實管控外籍人士之聘僱期間，如未依上列規定辦理，經查獲有應補稅額及罰款，,將由聘僱單位負責後續追繳責任。
The Unit Suoervisor must adhere strictly to the laws of foreigners employment to avoid the school from being penalized. If it is determined that the aforementioned regulations are not followed, the applicant will be responsible for paying the related taxes and penalties.
*請檢附人事室表單之「研究計畫約用專任人員申請表」、「居留證」及「護照」影本。
Please attach a copy of the " Application Form for Appointment of Full-time Personnel for Research Projects "." Resident Permit "." passport"

	

	申 請 人 簽 章
Applicant Signature
	聘僱單位主管簽章
Unit Supervisor Signature
	出納組
Division of Cashier

	
日期Date:
         　   年  　　月  　　　日
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